
Kdaj se spet dobimo? 

 

Je bilo vprašanje po enem od uspelih bralnih srečanj, ki na šoli potekajo v šolski 

knjižnici. 

Saj smo tehnična šola, pa sami fantje, z izjemo deklet, preštetih na prste ene roke. 

Pa fantje ne berejo radi, pa nimajo časa, pa internet, pa »fejsbook«, pa kdo sploh 

še bere, pa … 

No, pri nas imamo pa bralna srečanja, in to uspešna in obiskovana. Z nekaj 

vloženega truda, danes pomembne reklame in s pomočjo sodobnih medijev se 

dobimo vsaj 4X letno in debatiramo o aktualnih temah. Te so vedno povezane s 

prebrano knjigo, za katero se odločimo skupaj vsi člani bralnega srečanja.  Naša 

izbira nima meja in pokriva vsa področja, zgodbe v romanih so take, da nas 

vsakokrat popeljejo na nova potovanja in nam širijo obzorja pričakovanja. Mnenja 

so različna in prav to daje našim srečanjem in pogovorom smisel. 



In kam nas peljejo ta razmišljanja? 

V to, da poskušamo dijakom pokazati, da je knjiga brezčasna, vedno prisotna, da 

daje odgovore na številna vprašanja, lahko poboža in kot taka lahko deluje tudi 

terapevtsko, ko človek stoji pred težavo ali pa se želi le sprostiti. 

Ja, in končno,  vsega le ni na »netu«. 
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